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Gemeente Nijkerk – Besluitenlijst vergadering raadscommissie II van 8 december 2022

Aanvang 19.30 uur, Bedrijfsrestaurant, Stadhuis Nijkerk

Aanwezig: de voorzitter: T. van Valkenhoef en R. van Hussel (vanaf agendapunt 5); de griffier: A.G. 
Verhoef-Franken; de leden: A. van de Beek (PRO21), T.J. Blankesteijn (CDA), P.C.J. Collignon (De 
Lokale Partij), R. van Hussel (VVD) - tot agendapunt 5, T.G. Kortink (PRO21), M.T. Lanting 
(ChristenUnie-SGP), H. Meijer (CDA), S. Ooijevaar (PRO21), J. van Putten (ChristenUnie-SGP), M.C. 
van der Stelt (VVD), T. van Valkenhoef (De Lokale Partij) - vanaf agendapunt 5. Verder is aanwezig 
namens het college: wethouder M. Broekman- van der Pers (agendapunt 3), wethouder A.M.W. Rohen 
(agendapunt 4 en 5), Burgemeester Renkema (agendapunt 4), Wethouder Windhouwer (agendapunt 4) 
met als ambtelijke ondersteuning P. de Bruijn (agendapunt 3), R. Scheffer (agendapunt 4), D. 
Dangremond (agendapunt 5). Verder is C. Koek, van LSa, als extern adviseur bij agendapunt 3 
aanwezig.

1. Opening en vaststelling van de agenda
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.

2. Openstaande moties en toezeggingen
Er zijn geen opmerkingen over de openstaande moties en toezeggingen. 

3. Aanvullend investeringskrediet nieuwe gemeentehuis
De commissieleden bespreken het voorstel. Ze zijn zich bewust van het feit dat er snel een besluit 
genomen moet worden gelet op de voortgang van het project.
Vanuit de commissie wordt er o.a. aandacht gevraagd naar een meer gedetailleerde onderbouwing van 
de extra kosten die gemaakt moeten worden. Waarom zijn deze maatregelen noodzakelijk en wat zijn de 
afwegingen geweest en kan dit voor bijvoorbeeld de zes grootste posten alsnog onderbouwd worden? Er 
wordt gevraagd naar de uitkomst van het onderzoek naar het gasloos maken van het pand. Verder wordt 
er aandacht gevraagd voor de informatievoorziening aan de inwoners. En er wordt gevraagd om de raad 
tijdig te informeren over de voortgang, zowel financieel als in de tijdlijn.

Wethouder Broekman en mevr. Koek, adviseur van LSa, reageren op de gestelde vragen. Ze geven aan 
dat het raadsvoorstel een belangrijke stap is. De offertes zijn maar beperkt houdbaar. Wat betreft het 
punt gasloos geven ze aan dat gasloos voor nu haalbaar lijkt, energieneutraal lijkt niet haalbaar. In 
januari volgt meer informatie.
Verder geeft de wethouder aan dat er gewerkt wordt aan een website zodat iedereen het project goed 
kan volgen. 
Mevrouw Koek geeft een uitleg op het proces, en verduidelijkt onder andere de keuze voor de gietvloer 
en het klimaatplafond.
Wethouder Broekman geeft aan dat ze voor de raadsvergadering op de hoofdpunten een nadere 
toelichting zal geven. In januari volgt een nadere toelichting op de overige punten en laat zij weten hoe de 
raad op de hoogte gehouden wordt.

Het voorstel blijft wat de commissie betreft vooralsnog met debat geagendeerd staan voor de 
raadsvergadering van 15 december 2022.

4. Tweede Bestuursrapportage 2022
De commissieleden bespreken het voorstel en geven aan dat ze de tweede bestuursrapportage eerder in 
het jaar willen ontvangen, omdat dit dan mogelijkheid tot bijsturing geeft. 

Verder komen onder meer de volgende zaken tijdens de bespreking aan de orde:
- Het positieve overschot op het begrotingsbudget en of dit mogelijkheid geeft om dit in de 

samenleving in te zetten. 
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- De bezuiniging op de jeugdzorg, wordt de jeugd nog goed geholpen?
- De meetbaarheid van de doelen blijft een aandachtpunt.
- Gevraagd wordt om de planning van de P&C cyclus in 2023.
- De wenselijkheid van maandelijkse financiële rapportages.
- Mee- en tegenvallers na 1 oktober 2022. 
- De uitkomsten van de decembercirculaire van het rijk.

Wethouder Rohen geeft aan bereid te zijn om te kijken of het ritme het komend jaar wat aangepast kan 
worden en de berap eerder beschikbaar kan zijn. Ze geeft aan bezig te zijn met een verdere 
professionalisering van de P&C cyclus en daarbij ook de vraag over meetbare doelen mee te nemen.  
Over het positieve overschot geeft ze aan dat er ook een buffer nodig is. Voor mogelijke mee- en 
tegenvallers na 1 oktober verwijst de wethouder naar het overzicht met besluiten met begrotingseffecten 
dat de raad regelmatig ontvangt.

Burgemeester Renkema beantwoordt een gestelde vraag over de Boa’s. Hij geeft aan dat er meer 
continuïteit bij hen is en dat ze hierdoor meer toekomen aan de taken waar ze voor aangenomen zijn.
Wethouder Windhouwer reageert op de vraag over de jeugdzorg. Hij geeft aan dat jeugdigen goed 
geholpen worden. Vooral de versterking in het aantal jeugdconsulenten maakt dat veel gezinnen en jeugd 
aan de voorkant geholpen worden. Tevredenheidsonderzoeken geven ook goede uitkomsten. Binnen de 
beschikbare budgetten wordt adequate jeugdhulp geboden.

De vraag over de afwikkeling van de Fietseria zal technisch beantwoord worden..

Wethouder Rohen zegt toe:
- De planning voor de reguliere P&C cyclus van komend jaar wordt voor eind januari 2023 naar de 

raad gestuurd.
- De raad ontvangt de decembercirculaire voor eind januari 2023.

Het voorstel kan wat de commissie betreft zonder debat naar de raadsvergadering van 15 december 
2022.

5. Vastleggen uitgangspunten voor 100% kostendekkendheid leges en standpuntbepaling over 
invoering groene leges

De commissieleden bespreken het voorstel en geven aan dat het goed is dat de aanbevelingen van de 
rekenkamer hierin opgenomen zijn. Zij sluiten zich aan bij het voorstel dat leges 100% kostendekkend 
zijn, tenzij de raad voor bepaalde leges anders beslist. En zij kunnen zich vinden in het voorstel om het 
instrument ‘groene leges’ nog niet toe te passen als middel om duurzaamheid te stimuleren.
Er wordt gevraagd naar de tenzij lijst; er worden een aantal zaken in het raadsvoorstel genoemd, maar 
een overzicht ontbreekt.

Wethouder Rohen reageert op de gestelde vragen. Ze licht nog toe dat groene leges niet bewezen 
effectief tot verduurzamen leiden. Andere maatregels zijn effectiever, bijvoorbeeld subsidie. 
Voor de tenzij lijst is het nodig om de mate van kostendekkendheid inzichtelijk te hebben als vertrekpunt, 
dit is naar verwachting in het najaar van 2023 beschikbaar. 

Als er een totaaloverzicht is, kan hierover het gesprek met de raad gevoerd worden. Dit verzoek zal via 
de agendacommissie gaan.

Het voorstel kan wat de commissie betreft zonder debat naar de raadsvergadering van 15 december 
2022.

6. Regionale samenwerking
Geen mededelingen.
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7. Mededelingen van raad en college
Geen mededelingen.

8. Sluiting
De vergadering wordt om 21.45 uur gesloten.

Opgesteld te Nijkerk op 14 december 2022.

De griffier, De voorzitters,

A.G. Verhoef-Franken T. van Valkenhoef en R. van Hussel


